
 

Sint-Michielsgestel, 19 januari 2015 

 
      
Aan de voorzitter van de Gemeenteraad van de gemeente Sint-Michielsgestel.   

Verzonden t.a.v. Griffie 
                                                                                                               

 
Technische vragen omtrent onveilige situatie aansluiting Nijvelaar- 

Beusingsedijk.  

 

 

 
Geacht College, 

 
Via email en in een persoonlijk telefoongesprek met de afzender van betreffende 
email, is ons een onveilige verkeerssituatie ter kennis gebracht betreffende de 

aansluiting van de Nijvelaar op de Beusingsedijk. Zie hiervoor onderstaande 
mail.  

 
De Gestelse Coalitie wil het College vragen: 
 

1. Is deze onveilige verkeerssituatie bij het College al bekend ? 

2. Indien ja, of er al contact is geweest met dhr. A. van Heijst, afzender van 
bijgaande mail, inzake mogelijke oplossingen  
- Zo ja, Is het college van mening dat de maatregelen die zijn 

voorgesteld, ook daadwerkelijk uitgevoerd kunnen (gaan) worden? 

- Zo nee, is het College nog voornemens dit te gaan doen ? 
3. Wat er al aan maatregelen zijn genomen om deze onveilige 

verkeerssituatie te verbeteren. 
4. Welke maatregelen het College nog wil nemen om de onveilige 

verkeerssituatie ter plaatse te verbeteren zodat de gebruikers veilig 

gebruik kunnen maken van de aansluiting. 
5. De email dateert van 11 december 2014 en was ook gericht aan 

medewerkers van de Gemeente. Op welke termijn is het College van plan 
dit probleem aan te pakken en af te werken. 

 

Wij verzoeken u vriendelijk, op grond van artikel 40 van reglement van Orde, 
bovenstaande vragen te beantwoorden in het vragenuur van de komende 

Raadsvergadering van 22 januari 2015. 
 

 
 
Met vriendelijke groeten. 

 
Gerry van Alebeek 

Raadslid De Gestelse Coalitie 
 
Engelse Tuin 26 

5272 CB Sint Michielsgestel 
06-11436125 

 
 
 



 

 

 
  
From: A. van Heijst  

Sent: Thursday, December 11, 2014 8:33 PM 
To: 'Heijden, Jeroen van der (ZN)' ; info@cateringvanheijst.nl ; famcooijmans@gmail.com ; 

michielvandewiel@aol.nl ; c.schel1@kpnplanet.nl ; bas.klaver@yahoo.com ; joseenanssmits@planet.nl  
Cc: g.d.gooyert@sint-michielsgestel.nl ; 'Ruud Sijstermans' ; 'Lockant, Eric van de (GPO)' ; 

mvankilsdonk@willemsunie.nl ; info@dorpsgoed.nl ; c.koopmans@d66gestel.nl ; 

jamhoevenaars@home.nl ; info@degestelsecoalitie.nl ; secretariaat@ppa-sint-michielsgestel.nl ; 
vlieg914@planet.nl ; secretaris@vvdsintmichielsgestel.nl  

Subject: werkzaamheden rondom nijvelaar 

  

  
Hallo Allen, 

  
Er worden nu al enkele aanpassingen gedaan op  en rondom onze nijvelaar. Deze zijn 
allemaal hoog nodig en gewenst. 
Helaas staat de geleiderail te kort op de weg, waardoor het stuk tussen onze weg en het 
fietspad een grote modderpoel is geworden. Hopelijk wordt hier snel iets aan gedaan. 

  
Maar daar gaat deze brief niet over. 
Het lijkt nu, zoals het in de brug geschreven wordt, dat door de aanpassingen die er gedaan 
worden, het allemaal opgelost wordt. 
Hier zijn wij bewoners het helemaal niet mee eens. Voor de fiestsers wordt het misschien 
wel iets beter (bij kleine autotjes), want die staan zodadelijk met de auto niet meer op de 
fietspad. 
Maar ondanks de beoogde  komende aanpassingen (die jullie helemaal geweldig vinden na 
8 maanden vergaderen) zien wij straks nog steeds niets. 
Ik heb een paar foto’s gemaakt vanuit onze auto. 
 

  

 
 



 

 
 
 
Zoals we al meerdere malen vermeld hebben, is het niet de gewone geleiderails die ons 
zicht wegneemt, maar het stuk geleiderails op de brug. De auto heeft de top allang bereikt, 
zonder dat wij hem kunnen zien. 
Er wordt nu vermeld dat door het afbuigen van het eerste stukje geleiderails alles is opgelost, 
maar dit is dus niet zo. 
Doordat de geleiderails die op de brug staat niet verplaatst wordt, blijft ons zicht ruim onder 
de norm die jullie iedere keer vermelden.  
De afstand bovenkant brug tot onze weg zal misschien wel binnen “jullie norm” liggen, echter 
in combinatie met deze geleiderails is dit de juiste norm. 
Ook niet in combinatie met het platform/drempel die er komt, of de 60 km zone die jullie ook 
al voor ons geregeld hebben. Het spijt ons zeer, maar als de geleiderails zo blijft staan, 
blijven wij niets zien. De foto’s zijn nu gemaakt uit een hoge auto, als het platform er is is dit 
het zicht voor een normale auto in maart 2015 na de aanpassingen. 

  
Helaas is het zonde van het geld die in het platform gestoken wordt. Er kan beter eerst naar 
een goed alternatief gekeken worden. Hoewel hier al ruimschoots de tijd voor genomen is. 
Alleen het verwijderen of aanpassen van de (te) hoge geleiderails is een oplossing. Of nog 
beter: terugkijken naar de plannen die in het begin gemaakt zijn, waarbij de nijvelaar 50 
meter verder van de brug op de Beusingsedijk aangesloten zou worden. 
Zoals wij tijdens de bijeenkomst al gemeld hebben: er moeten waarschijnlijk eerst doden 
vallen voor er goed naar gekeken wordt. 

  
  
Straks is het een probleem van de Gemeente St. Michielsgestel, is het niet beter dat er 
NU naar gekeken wordt. 

  
  
  
Met vriendelijke groeten, 

  
  
Arno van Heijst 
Bewoner van Nijvelaar 11, 5275HN  Den Dungen 

  
 
 
     


